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Bemutatkozás:  

 

Vadász Dávid vagyok, másodéves államtudományi szakos hallgató. A Szatmár vidék és 

a Nyírség találkozásánál fekvő 1800 lelkes Nyírkátáról érkeztem a fővárosba. Négy évig a 

Mátészalkai Esze Tamás Gimnáziumban tanultam és érettségiztem. A közösségi tevékenység 

egész gyermekkoromat meghatározta. A kezdeti osztálytevékenységek után, 2019 nyarán kis 

településemen létrehoztunk egy fiatalokat összefogó egyesületet, melyben a közösség 

támogatása mellett elnöki feladatokat láthattam el.  

A fenti tevékenységekből adódóan éreztem magamban ambíciót, hogy 2021-ben 

jelentkezzek a Hallgatói Önkormányzatba, ahol jelenleg is tevékenykedem. Kezdetben 

választmányi tagként erősítettem a csapatot, majd irodavezetőként ismerhettem meg az 

adminisztrációs feladatokat. Az utóbbi évben a kollégiumi területért felelhettem. 

Ezen tevékenységek mellett mind a két évben lehetőségem volt a Gólyatábor 

szervezésében részt venni, ahol rengeteg új helyzetben fejleszthettem magam. 

Magamat egy nyitott, higgadt, megfontolt, kommunikatív és maximalista embernek 

tartom. Kihívásként élem meg, hogy mindent a lehető legjobb, legteljesebb módon oldjak meg, 

segítsek a társaimnak. Legyen az bármilyen ügy, készen állok a feladatok megoldására.  

 

Mit szeretnék elérni idén? 

Elsősorban folytatni azt, amit eddig sikerült megvalósítani.  

A két évvel ezelőtt megfogalmazott terveim között szerepelt egy táncház 

megszervezése, mely gyümölcseként idén második alkalommal sikerült megtartanunk a 

Ludovika Táncházat, melybe a Ludovika Néptáncegyüttes volt segítségünkre.  

A tavalyi évben a veletek való beszélgetések során körvonalazódott bennem, hogy a 

„zenés-táncos rendezvények” mellett az összeülős alkalmakra is szükség van. Ennek hatására 

indítottuk el a kollégiumi társas-esteket. Ezeken a játékesteken lehetőség van kikapcsolódásra 

és lehetőség van egymás megismerésére. 

Természetesen mindig van hova fejlődni és éppen ezért szükség van az újításokra is, 

hiszen legfőbb célom, hogy mindenki tudjon megfelelő kikapcsolódási lehetőséget találni 

magának. Újításként a közösségi filmesteket szeretném behozni, ahol a hallgatók a hosszú és 

fáradtságos órákat csendesen tudják kipihenni. 

Úgy gondolom, elengedhetetlen a Hallgatók és a Hallgatói Önkormányzat közötti 

bizalom. Ezt a legjobban személyes kapcsolatokkal lehet megalapozni, ezért szorgalmaznám a 

„közmeghallgatás” lehetőségét, ahol egyfajta Hallgatói fórum keretén belül tudjátok elmondani 

észrevételeiteket, javaslataitokat. Ezt a kollégiumban is meg lehet valósítani Kollégiumi 

lakógyűlésként. 
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Mi a legfőbb célom? 

Továbbra is az, hogy jól érezzétek magatokat! Folytatni szeretném a munkát, mely során 

egy olyan környezetet tudunk kialakítani, melyben nem érezhetitek azt, hogy magatokra 

vagytok utalva.  

Bízom abban, hogy eddigi tevékenységem és a fenti terveim alapján alkalmasnak 

találtok arra, hogy érdekeiteket és értékeiteket képviseljem. Amennyiben szavazataitokkal 

engem támogattok, azért fogok dolgozni, hogy minél jobban megháláljam a bizalmatokat. 

 

 

 

Budapest, 2023. szeptember 23.  

                                                                                                      Vadász Dávid s.k. 

                                                                                                            HÖK-jelölt 

 

 

 

 

 

  

 

 

  


